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Protokół nr 1/2023 

z posiedzenia Komisji Budżetowej  

w dniu 30 stycznia 2023 roku 

 

 

WAK.0012.6.1.2023 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Leszek 

Smuniewski, powitał członków komisji oraz Gości uczestniczących  

w posiedzeniu komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

                    

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę        

w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków     

do wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Powiat Legionowski. 

4. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji w 2022 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.      

Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zaproponować jakieś zmiany         

w porządku obrad. Nikt nie zgłosił, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do jego 
realizacji. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Legionowski. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się o Kierownika Referatu Edukacji o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Pan Tomasz Lisowski powiedział, że w projekcie uchwały zawarte są zmiany wprowadzone 
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w tzw. regulaminie wynagradzania, które są wynikiem zmian, jakie zostały wprowadzone 

z dniem 1 września 2022 roku w Karcie Nauczyciela, gdzie zostało wprowadzone nowe 

stanowisko: nauczyciela mentora. Dodał, że biorąc powyższe pod uwagę koniecznym jest 

określenie wysokości stawki dodatku funkcyjnego dla nauczyciela mentora.  

Zaznaczył, że jednocześnie proponuje się podnieść wysokość dodatku funkcyjnego dla 

nauczycieli wychowawców klas z 350,00 zł do wysokości 400,00 zł, a dla wychowawców     

w przedszkolach odpowiednio ze 175,00 zł do wysokości 200,00 zł., a dodatek dla 

nauczyciela mentora lub stażysty z kwoty 100,00 zł do kwoty 120,00 zł miesięcznie.   

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Leszek Smuniewski zapytał jakie kwoty zostały zaproponowane przez Związki 

Zawodowe jeżeli chodzi o wysokości omawianych dodatków? 

 

Pan Tomasz Lisowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o dodatek dla mentorów                             

to proponowano, aby został zwiększony o 50,00 zł, a dodatek dla wychowawców klas              

o 150,00 zł. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił        

do procedury głosowania. Wynik głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię            

w sprawie omawianego projektu uchwały. 

 

 

 

4. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji w 2022 roku. 

 

Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac komisji w 2022 roku – 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos        

w tej sprawie. Nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

  

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych chciałby wnieść uwagi 

do protokołu. Wobec braku zgłoszeń przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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Pan Leszek Smuniewski powiedział, że protokół nr 12/2022 z posiedzenia Komisji 

Budżetowej w dniu 19 grudnia 2022 r. został przyjęty.  

   

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie komisji zamknął Pan Leszek Smuniewski.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej 

         

                     Leszek Smuniewski 

 

 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


